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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 3/2018      § 28-43 
 

Tid: Tisdagen den 27 mars 2018  kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Stockholms stadshus, Virvelvinden. 

 

Justerat : 2018-04-04 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
 Zekiye Güler Thompson (S) 

Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Thomas Forre (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder  
Joseph Zamani (S) 

Bwar Mert (V) 
Andreas Berglöf (M) 

Mathias Mellgren (C)  
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§ 41 

Redovisning av investeringsbudget 2018 
Dnr 02.03.02/166/2018                                   
 
BESLUT 
 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 
Det inkom en gemensam skrivelse till idrottsnämnden den 20 februari 2018 från Bo Sundin 

m.fl. (M), Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) och Mathias Mellgren Helge (C)  med tre 

frågor avseende redovisning av investeringsbudget 2018 i samband med verksamhetsplan 

2018. I skrivelsen framförs att detta har redovisats 2015-2017, men saknades i 

verksamhetsplan 2018. 

 

Till följd av att budgeten för idrottsinvesteringar inom fastighetsnämndens budget från och 

med 2017 är uppdelad på nyinvesteringar och reinvesteringar, ser processen att ta fram ett 

förslag till verksamhetsplan annorlunda ut än tidigare. Förvaltningen deltar inte på samma sätt 

som tidigare år när budgetmaterialet tas fram utan får förlita sig på fastighetskontorets 

bedömningar är korrekta. Som en konsekvens av detta valde förvaltningen att inte specificera 

idrottsinvesteringar i en egen bilaga utan har istället hänvisat till fastighetsnämndens bilaga 

där detta redovisas precis som tidigare. 

 

Förvaltningen har inte fått några direktiv att inte inkludera en bilaga i verksamhetsplan 2018 

och delade efter förfrågningar ut en specifikation över investeringarna till nämndens 

ledamöter i samband med nämndmötet den 20 februari. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

I tjänsten  Erik Odenlid 


